
 

 

Protokół Nr XXX/2017 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 27 kwietnia 2017r. 

w sali wiejskiej „Lasek Arkoński” w Wierzchowie 

 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 10
12

 

Zamknięcie obrad – godz. 12
04 

 

 

Ustawowy skład Rady Gminy Wierzchowo stanowi 15 radnych, bezwzględna większość 

ustawowego składu Rady - 8. 

W obradach XXX Sesji Rady Gminy Wierzchowo wzięło udział 14 radnych, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Nieobecna – radna Lidia Kałandyk 

 

W posiedzeniu uczestniczyli także: Wójt Gminy Jan Szewczyk, Sekretarz Gminy Tomasz 

Suchoński, Skarbnik Gminy Marta Chłopek oraz 12 innych zaproszonych osób, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Obradom przewodniczył: Andrzej Kaczorkiewicz – Przewodniczący Rady Gminy 

Wierzchowo. 

 

Obrady protokółowała: Danuta Łukaszewska – inspektor ds. obsługi rady. 

 

Ad. 1 i 2 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz o godz. 10
12

 otworzył XXX Sesję Rady 

Gminy Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 

 o samorządzie gminnym oraz § 23 i 24 Statutu Gminy Wierzchowo. Po powitaniu radnych i 

gości zaproszonych oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu sesji 

uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady, stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, iż porządek obrad dzisiejszej 

sesji został przekazany radnym w terminie wskazanym w §24 pkt 4 Statutu Gminy 

Wierzchowo. Dla przypomnienia odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIX Sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczących komisji stałych Rady Gminy z prac w okresie 

międzysesyjnym 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Trybuna obywatelska. 



8. Informacja o zakresie przygotowania i zaawansowania prac nad realizacją inwestycji 

zaplanowanych do wykonania w 2017 roku. 

9. Informacja z działalności: 

a. Pełnomocnika Wójta ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Narkomanii za 2016 rok, 

b. Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Wierzchowie 

za 2016 rok. 

10. Podjęcie uchwał: 

a. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania przez 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Wierzchowie - druk nr 172; 

b. w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 2017 rok – druk nr 

173; 

c. w sprawie nadania tytułu zasłużony dla Gminy Wierzchowo - druk nr 

174; 

d. w sprawie nadania tytułu zasłużony dla Gminy Wierzchowo – druk nr 

175; 

e. w sprawie nadania tytułu zasłużony dla Gminy Wierzchowo – druk nr 

176; 

f. w sprawie nadania tytułu zasłużony dla Gminy Wierzchowo – druk nr 

177; 

g. w sprawie nadania tytułu zasłużony dla Gminy Wierzchowo - druk nr 

178; 

h. w sprawie nadania tytułu zasłużony dla Gminy Wierzchowo – druk nr 

179. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

12. Komunikaty i sprawy różne. 

13. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący obrad Andrzej Kaczorkiewicz zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z pośród 

Radnych lub Wójt Gminy chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej 

wymienionym porządku obrad lub uzupełnić porządek o inne istotne dla Rady lub naszej 

społeczności samorządowej zagadnienia, bądź sprawy, ewentualnie chciałby zaproponować 

zdjęcie z porządku obrad któregoś z tematów? 

Radni i Wójt nie zgłosili na sesji zmian do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 1 i 2 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 3. 

 

Ad. 3 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że Protokół  

z posiedzenia XXIX Sesji Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 30 marca 2017 roku 

został wyłożony do wglądu w biurze Rady i do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła żadna 

uwaga dotycząca zawartych w nim zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i uwag do 

protokołu uregulowana została w § 43 Statutu Gminy Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie 



wpłynęła żadna uwaga dotycząca zapisów w protokole Przewodniczący Rady uznał 

przygotowany protokół za sporządzony poprawnie i poddał pod głosowanie jego przyjęcie. 

Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z XXIX sesji Rady Gminy? 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła Protokół z XXIX 

sesji Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 

 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz zamknął punkt 3 porządku obrad i przystąpił 

do realizacji punktu 4. 

 

Ad. 4 

 

Informacja pisemna Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, którą radni otrzymali w 

terminie wcześniejszym stanowi załącznik nr 3 do nin. protokołu. 

 

O bardziej szczegółowe wyjaśnienia poprosili Wójta: 

1) radna Krystyna Rybczyńska-Mróz – w sprawie Programu Społecznik organizowanego 

przez Marszałka Województwa Zachodniopomorskiego, 

2) radny Maciej Słomka – w sprawie konferencji pt. „Samorządy w obliczu zmian 

ustrojowych w Polsce”, odbytej w Szczecinie. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący obrad zamknął pkt 4 porządku obrad i 

przystąpił do realizacji punktu 5. 

Ad. 5 

Przewodniczący obrad poprosił Przewodniczących Komisji stałych Rady Gminy o złożenie 

informacji z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. 

Informacje z prac Komisji stałych Rady Gminy w okresie międzysesyjnym kolejno złożyli: 

1) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Wiktor Majda. 

Protokół Komisji Nr 4/2017 stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu. 

2) Przewodnicząca Komisji Kultury – Genowefa Rosochowata. 

Protokół Komisji Nr 4/2017 stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

3) Przewodniczący Komisji Rolnictwa – Józef Janicki. 

Protokół Komisji Nr 4/2017 stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 

4) Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Ryszard Borowicz. 

Protokół Komisji Nr 4/2017 stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu.  

 

Radny Ryszard Borowicz wyraził niezadowolenie, że na posiedzenie Komisji Rolnictwa nie 

przybyli zaproszeni przedstawiciele Starostwa, Rady Powiatu i Zarządu Dróg Powiatowych  

w Drawsku Pomorskim pomimo, że termin posiedzenia był z nimi uzgodniony, a obecność 

potwierdzona. Udziału w posiedzeniu odmówili w ostatniej chwili. Jednym z głównych 

tematów była informacja na temat stanu i planowanych remontów dróg powiatowych na 

terenie Gminy Wierzchowo. Stan drogi powiatowej na odcinku Wierzchowo – Będlino – 

Sośnica jest katastrofalny, dotyczy to nie tylko samej jezdni ale również i poboczy. Droga ta 



jest bardzo ważna dla mieszkańców Wielbok, Świerczyny, Otrzepu, Sośnicy i Będlina, w 

których mieszka około 1300 mieszkańców, którzy dojeżdżają do Urzędu Gminy i jego 

jednostek organizacyjnych, do szkół, starostwa sądu, prokuratury, szpitala, Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie i innych instytucji o zasięgu powiatowym. Jest to też droga, którą 

większość mieszkańców wyjeżdża z gminy w kierunku Szczecinka i Wałcza i dalej na teren 

Polski. Jest pilna potrzeba, aby władze powiatu i gminy na poważnie zajęły się rozwiązaniem 

tego zadania, odrzuciły dąsy i poczyniły starania w celu opracowania w 2017 roku 

dokumentacji, a następnie przystąpiły do remontu tej drogi, która jest bardzo ważna dla 

mieszkańców Gminy Wierzchowo. 

Stwierdził, że  nie podoba mu się stanowisko Komisji Rolnictwa, że Gmina Wierzchowo nie 

będzie uczestniczyła i współfinansowała z Powiatem Drawskim żadnych inwestycji 

drogowych. To po co, zapytał radny, zapraszamy przedstawicieli powiatu, skoro nie chcemy 

współfinansować remontów. 

 

Do powyższej wypowiedzi ustosunkował się Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz 

stwierdzając, że z odczytanego protokołu Komisji Rolnictwa wynika to, że jedynie w roku 

bieżącym Gmina nie planuje realizacji zadań wspólnie z Powiatem Drawskim. Absolutnie nie 

ma najmniejszego zamiaru wycofywać się z jakiejkolwiek współpracy z Powiatem. Jesteśmy 

otwarci na wszelkie formy wspólnej realizacji zadań na terenie naszej Gminy. Współpraca ta 

powinna jednak uwzględniać zadania, które dla Gminy są najważniejsze. Droga Osiek 

Drawski-Sośnica, o której mówił radny R. Borowicz jest dla nas priorytetem i jeśli tylko 

będzie ze strony Starostwa wola, deklarujemy naszą chęć współpracy w realizacji tego 

zadania. Jesteśmy otwarci i absolutnie nie odrzucamy propozycji współpracy. Nie możemy 

jednak biernie wyrażać zgody na realizację wskazanego przez Powiat zadania, jakim jest 

modernizacja drogi do Nowych Lasek i tym samym angażować bardzo znaczne środki 

finansowe. Jako ustawowe organy gminy odpowiedzialni jesteśmy za prowadzenie właściwej 

polityki finansowej, która w pierwszej kolejności powinna zabezpieczać realizacje zadań 

własnych. W obliczu czekających nas w najbliższej przyszłości wyzwań inwestycyjnych, 

musimy zachować właściwe proporcje w wydatkowaniu środków finansowych i realizować 

zadania, które są dla naszej społeczności najważniejsze. 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz poinformował, że uczestniczył w posiedzeniu 

Komisji Rolnictwa i z całą odpowiedzialnością może potwierdzić, że taki był przekaz z 

dyskusji prowadzonej podczas posiedzenia komisji. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący obrad zamknął pkt 5 porządku obrad i 

przystąpił do realizacji punktu 6. 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że w okresie międzysesyjnym 

interpelacje złożyli: 

 

Radny Maciej Słomka złożył 2 interpelacje o następującej treści: 

 



1. Interpelacja dotyczy wykonania odpływu wód deszczowych z drogi gminnej, 

położonej w miejscowości Świerczyna w pobliżu posesji nr 103 Państwa 

Szarzyńskich. Wzdłuż działki jest wyasfaltowana droga gminna. Droga jest tak 

ukształtowana, że pochyla się w stronę posesji. Powoduje to w czasie opadów i 

roztopów zalewanie działki, wypłukiwanie ziemi, a tym samym niszczenie chodnika, 

zabudowań gospodarczych. Jest to duża uciążliwość dla właścicieli działki.  

Wobec powyższego proszę o interwencję w tej sprawie. 

 

2. Interpelacja złożona ponownie z uwagi na brak odpowiedzi od Zarządu Dróg 

Powiatowych w Drawsku Pomorskim na interpelacje z dnia 25.10.2016r. 

W miejscowości Świerczyna w pobliżu przystanku PKS jak i sklepu Państwa Prętkich, 

stan zatoczek autobusowych jest w katastrofalnym stanie (wiele zagłębień, naruszony 

chodnik, pęknięte płytki chodnikowe). W znacznym stopniu utrudnia to, wręcz 

uniemożliwia poruszanie się mieszkańców po tym terenie, powodując zagrożenie 

bezpieczeństwa nie tylko osób dorosłych, ale przede wszystkim dla dojeżdżających 

uczniów Zespołu Szkół w Świerczynie. 

Wobec powyższego proszę o interwencję w tej sprawie. 

 

Radny Bogusław Pawłowicz złożył 2 interpelacje o następującej treści: 

 

1. Zwracam się z prośba o naprawę lub wymianę tablicy informacyjnej, która znajduje 

się na ul. Lipowej w Wierzchowie przy sklepie „PAULINKA”. 

W/w tablica została uszkodzona przez samochód podczas gołoledzi. 

Proszę potraktować sprawę, jako bardzo pilną. 

 

2. W związku z bardzo złym stanem sklepu „PAULINKA” na ulicy Lipowej w 

Wierzchowie, w imieniu mieszkańców tej ulicy zwracam się z prośbą o pilne 

poinformowanie właściciela tej nieruchomości, że nieruchomość w tym stanie zagraża 

życiu i bezpieczeństwu przechodzącym chodnikiem mieszkańcom i parkującym 

pojazdom. 

Proszę potraktować sprawę, jako bardzo pilną. 

 

Radny Józef Janicki poprosił Wójta o ustalenie właścicieli nieruchomości naprzeciwko 

budynku remizy OSP w Świerczynie i wezwanie właścicieli do uporządkowania i 

zabezpieczenia nieruchomości. 

 

Radna Genowefa Rosochowata zapytała Wójta, dlaczego tylko część piasku, zalegającego 

przy chodnikach po okresie zimowym została uprzątnięta przez Zarząd Dróg Powiatowych w 

Drawsku Pomorskim i czy zostanie uprzątnięty pozostały piasek. 

 

Radny Ryszard Borowicz zwrócił się do Wójta i Przewodniczącego Rady o podjęcie 

interwencji w związku z brakiem odpowiedzi na interpelacje dotyczące usunięcia torowisk na 

przejazdach kolejowych w miejscowościach: Będlino, Sośnica i Świerczyna. Interpelacje, w 

grudniu ubiegłego roku, skierowano do PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. w Szczecinie, 

ZZDW w Koszalinie i ZDP w Drawsku Pomorskim. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz, wobec braku dalszej dyskusji zamknął punkt 6 

porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 7. 

Ad. 7 



 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 7 porządku 

obrad i ogłosił przerwę. 

Przerwa: 10
50

-11
05

 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady, stwierdził, że na sali obrad obecnych jest 

14 radnych i przystąpił do realizacji punktu 8.  

 

Ad. 8  

 

Informację o przygotowaniu i zaawansowaniu inwestycji i remontów zaplanowanych do 

wykonania w roku 2017 złożył Sekretarz Gminy Tomasz Suchoński – informacja pisemna 

stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 8 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji punktu 9. 

 

Ad. 9 

 

Pełnomocnik Wójta ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Narkomanii Małgorzata Mazurkiewicz-Nowak złożyła: 

1)  informację z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych dla Gminy Wierzchowo na rok 2016, 

2) informację z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy 

Wierzchowo na 2016 rok, 

3) informację z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Wierzchowie za 2016 rok 

 

Informacja pisemna stanowi załącznik nr 9 do nin. protokołu. 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury Genowefa Rosochowata poinformowała, że Komisja nie 

wniosła uwag i zastrzeżeń do przedstawionej przez Pełnomocnika na posiedzeniu Komisji 

Kultury informacji. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 9 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji punktu 10. 

 

Ad. 10 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poddał pod głosowanie następujące projekty 

uchwał: 

 

1) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XXX/169/2017 w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania przez Gminny Ośrodek 

Pomocy Społecznej w Wierzchowie – która stanowi załącznik nr 10 do nin. 

protokołu, 



 

2) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XXX/170/2017 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 

rok 2017 – która stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu, uchwała uwzględnia 

autopoprawkę Wójta Gminy Wierzchowo z dnia 24.04.2017r., wprowadzenie 

autopoprawki jest wynikiem zwiększenia wkładu własnego do programu „Działaj 

lokalnie” obsługiwanego przez Stowarzyszenie Lokalna Grupa Działania „Partnerstwo 

Drawy z Liderem Wałeckim”, 

 

Przed poddaniem pod głosowanie kolejnych 6 projektów uchwał w sprawie nadania 

tytułu „Zasłużony dla Gminy Wierzchowo” Przewodniczący Rady Gminy Andrzej 

Kaczorkiewicz poinformował, że Kapituła powołana zgodnie z uchwałą Nr 

XXXVI/250/2013 Rady Gminy Wierzchowo z dnia 28 sierpnia 2013r. w sprawie 

ustalenia regulaminu nadawania tytułu „Zasłużony dla Gminy Wierzchowo” w 

składzie: 

 

1. Andrzej Kaczorkiewicz – Przewodniczący Rady Gminy  Wierzchowo – 

Przewodniczący Kapituły 

2. Jan Szewczyk – Wójt Gminy Wierzchowo 

3. Wiktor Majda – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wierzchowo 

4. Ryszard Borowicz – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Gminy 

Wierzchowo 

5. Genowefa Rosochowata – Przewodnicząca Komisji Kultury Rady Gminy 

Wierzchowo 

6. Józef Janicki – Przewodniczący Komisji Rolnictwa Rady Gminy Wierzchowo 

 

pozytywnie zaopiniowała wnioski Wójta Gminy Wierzchowo o nadanie tytułu 

„Zasłużony dla Gminy Wierzchowo” dla: 

1) Romana Beńko 

2) Danuty Ryfińskiej 

3) Jana Kordka 

4) Stefana Rydera 

5) Jerzego Lauersdorfa 

6) Marii Samulewskiej 

i wnioskuje do Rady Gminy Wierzchowo o podjęcie stosownych uchwał. 

Poddał kolejno pod głosowanie projekty uchwał. 

 

3) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 12 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 2 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XXX/171/2017 w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy 

Wierzchowo” – która stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu, 

 

4) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XXX/172/2017 w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy 

Wierzchowo” – która stanowi załącznik nr 13 do nin. protokołu, 

 

5) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła 



uchwałę Nr XXX/173/2017 w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy 

Wierzchowo” – która stanowi załącznik nr 14 do nin. protokołu, 

 

6) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 11 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 3 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XXX/174/2017 w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy 

Wierzchowo” – która stanowi załącznik nr 15 do nin. protokołu, 

 

7) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XXX/175/2017 w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy 

Wierzchowo” – która stanowi załącznik nr 16 do nin. protokołu, 

 

8) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 10 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 4 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XXX/176/2017 w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy 

Wierzchowo” – która stanowi załącznik nr 17 do nin. protokołu, 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz  zamknął punkt 10 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 11. 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz odczytał treść odpowiedzi, które 

wpłynęły do biura Rady Gminy na zgłoszone w ostatnim czasie przez radnych interpelacje. 

Na interpelacje złożone w okresie międzysesyjnym, zostaną udzielone odpowiedzi  pisemnie. 

 

Wójt Gminy Jan Szewczyk udzielił odpowiedzi na zgłoszone na sesji zapytania, informując, 

że: 

- w chwili otrzymania interpelacji w sprawie zaniedbanej posesji w Świerczynie, skierujemy 

ją do Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego i Strażnika Gminy, 

- nie wie, dlaczego tylko część piasku została wywieziona przez Zarząd Dróg Powiatowych w 

Drawsku Pomorskim, ponownie będzie rozmawiać z Zarządem Dróg o wywiezienie 

pozostałego piasku, 

- wystąpimy z Urzędu do PKP w sprawie podjęcia działań dotyczących likwidacji torowisk na 

3 przejazdach kolejowych w Gminie Wierzchowo. 

Ponadto Wójt ustosunkował się do wypowiedzi radnego Ryszarda Borowicza w sprawie 

remontu dróg powiatowych na terenie Gminy Wierzchowo, informując, że inwestycje 

wymienione w informacji przedstawionej na posiedzeniach Komisji i sesji Rady Gminy są 

zaplanowane, ale nie jest pewne i oczywiste, że będą realizowane. Ze względu na sytuacje 

finansową gminy, realizacja wymienionych inwestycji musi być rozłożona w czasie – do 2020 

roku. Nie wiadomo też, czy uda nam się pozyskać pieniądze na ich realizację. 

Wójt poinformował również, że podtrzymuje swoje stanowisko, co do konieczności remontu 

w pierwszej kolejności drogi Wierzchowo-Sośnica, jest ona ważniejsza aniżeli droga do 

Nowych Lasek. Droga Wierzchowo-Sośnica łączy nas z Czaplinkiem i Wałczem, jest 

zdecydowanie większe natężenie ruchu. Planujemy budowę kanalizacji w Będlinie, Sośnicy i 

Świerczynie, a to się będzie wiązać z odbudową nawierzchni dróg i chodników w tych 

miejscowościach. Starostwo Powiatowe nie podjęło żadnych działań o pozyskanie środków 

na remonty dróg z Agri Plus Sp. z o.o., licząc tylko na samorząd Wierzchowa. Wójt dodał, że 



Gmina Wierzchowo nie dołoży się w tym roku do remontu drogi do Nowych Lasek i ma 

nadzieję, że Starostwo to zrozumie. Nie mniej uważa, że udział naszej Gminy w 

współfinansowaniu remontu dróg powiatowych na naszym terenie powinien być 

zdecydowanie mniejszy, niż 50%. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął pkt 11 

porządku obrad i przystąpił do realizacji pkt 12. 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że ze względów formalnych 

sesja absolutoryjna zostaje przeniesiona z miesiąca maja na miesiąc czerwiec, natomiast 25 

maja odbędzie się sesja uroczysta. Posiedzenia Komisji Rady w miesiącu maju odbędą się 

zgodnie z uchwalonym planem pracy Komisji. 

 

Radny Józef Janicki zapytał, czy jedyną przeszkodą budowy boiska wielofunkcyjnego w 

Świerczynie jest brak środków finansowych. 

 

Wójt odpowiedział, że nie ma innych przeszkód, jak brak środków zewnętrznych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz zamknął pkt 12 porządku obrad i 

przystąpił do realizacji pkt 13. 

 

Ad. 13 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący obrad Andrzej Kaczorkiewicz 

o godz. 12
04

 zamknął obrady XXX sesji. 

Na tym protokół zakończono. 

 

        Przewodniczący Rady 

        Andrzej Kaczorkiewicz 

 

 

 

 

 

 

Podpis protokolanta: 

 

…………………… 

 

 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie przebiegu sesji. 


